
Notulen MR-vergadering G.A. de Ridderschool   
  
Woensdag 8 maart 2023, 19.30 uur  
  
Aanwezig:   Cris, Ellen (voorzitter), Gea, Marike, Meike (notulen), Albert 
Afwezig:   Karin, Lotte, Mark 
  

1. Opening  
  

2. Vastellen agenda  
Terugkoppeling gevolgde cursussen komt bij mededelingen ter sprake. 

  
3. Vaststellen notulen MR-vergadering 17 januari (zie SharePoint en mail d.d. 16-2)  
 De notulen worden vastgesteld. 
 
4. Uit het activiteitenplan / vorige vergadering  

 Vervanging uitgaande MR-leden 
 PMR: Ellens termijn verloopt. Ellen wil wel graag door. Er wordt in de 

teamvergadering gevraagd of een collega interesse heeft, anders gaat Ellen door. 
 OMR: Cris (voorzitter) gaat stoppen na dit schooljaar. Cris stuurt bericht naar 

Albert met vacature voor oudergeleding MR. Albert zet dit in Parro voor alle 
ouders op 13 maart. Op 24 maart komt er een herinnering via Parro. Voor 29 
maart moet info voor nieuwsbrief klaar zijn. Op 31 maart worden de kandidaten 
in de nieuwsbrief genoemd en kan er gestemd worden van 3 t/m 10 april. Dit 
stemformulier zal ook via Parro verspreid worden naar ouders. Tijdens de 
volgende vergadering, 11 april, weten wij wie het wordt en hoe we het verder 
gaan communiceren. 

 
5. Overleg met directie (Albert vanaf 20.00 uur)  

 Bevindingen afgelopen maanden 
Albert geeft een presentatie over zijn eerste 75 dagen op de GA De Ridder. De 
positieve punten en ontwikkelpunten die hij ziet, worden besproken. Deze zijn 
herkenbaar voor het team en bieden een mooi uitgangspunt voor de toekomst. 
 
 Stand van zaken Koersplan Kitsprimair en vervolg op de IKC’s (+ schooljaarplan) 
Albert licht toe dat er net een ‘heidag’ is geweest met de hele stichting. Wat eerder 
besproken is in de MR vergaderingen over transparantie in beleid/financiën is tijdens 
deze dag ook uitgebreid besproken. Er wordt nu vooral topdown gewerkt vanuit het 
bestuur. Iedereen wil graag naar bottum up. Vanuit het verleden is altijd zo gewerkt, 
het zal een hele cultuuromslag zijn om dit te veranderen. Dit kost tijd. We zijn als MR 
blij om te horen dat dit (h)erkend wordt.  
Het Koersplan is vastgesteld door GMR, met opmerkingen. Hiervoor is nauwelijks 
input vanuit de scholen (werkvloer) gevraagd. Het is nog niet duidelijk wat dit gaat 
betekenen voor het schooljaarplan. Een idee van Albert is dat hij misschien het 
huidige schooljaarplan uit wil smeren over een langere periode. Hier vindt de 
onderwijsinspectie waarschijnlijk ook wat van. Wat vinden we als MR hiervan? Dit 
komt terug in de volgende vergadering. 
 
 Stand van zaken nieuwbouw 
Er zijn geen zienswijzen ingediend vanuit de omgeving. Morgen, 9 maart, wordt het 
besproken in de Commissie Ruimte en Groen en 29 maart in het college. Er komt nog 



een verkeerskundig onderzoek. Een intentieverklaring zal worden ondertekend op 30 
maart, door de gemeente, KitsPrimair en CKC. Dit zal feestelijk worden aangepakt, 
ook met leerlingen erbij. Er wordt binnenkort een bouwbegeleider gekozen. Net als 
een architect. Zij gaan dan samen aan de slag met de scholen.  
 
 Ontwikkelingen op de Kinderopvang 

 Inspectierapport GGD en huisvesting 
De ruimte wordt nog steeds niet goedgekeurd door de GGD. Dit is te klein. Dit ligt 
ook bij het bestuur. Er is iemand binnen het bestuur aangenomen om mee te denken 
over alles rondom kinderopvang. Ruimte maar ook organisatie. Er zijn zeer veel 
regels binnen de kinderopvang waaraan voldaan moet worden. 

 
 Werkverdelingsplan  
Komt terug op de agenda van de één na laatste vergadering op 23 mei. 
 
 Begroting schoolniveau 
Deze is er niet, alleen op bestuursniveau. Dit blijft onder de aandacht. 

 
6. Mededelingen en ingekomen stukken  

 Terugkoppeling cursus: 
 Marike en Karin zijn naar de MR start cursus geweest. Dit was heel leerzaam. 
 Ellen, Gea, Lotte, Meike en Karin zijn naar de cursus MR en financiën geweest. Dit 

heeft veel inzicht gebracht over hoe zaken geregeld worden en de rol van de MR 
hierin. Binnen de stichting gaat er nog veel anders (top down i.p.v. bottum up) 
dan zou moeten. Dit is ook uitgebreid besproken bij punt 5, overleg met directie, 
dat de structuur anders zou moeten. 

 We willen ons graag blijven scholen en kijken rond naar interessante cursussen of 
expertise. Hier is namelijk onbeperkt de mogelijkheid voor. 

 
7. GMR  

 Terugkoppeling Koersplan   
Wegens afwezigheid GMR leden, zie punt 5 overleg met directie 

 
 Terugkoppeling bestuursformatieplan 

o Klopt het dat de dingen geactualiseerd worden? 
o GMR leden zijn afwezig. Lotte heeft een bestand rondgemaild met de 

vragen die we hadden. Deze lopen we bij langs. Zie actielijst voor vervolg 
hierop. 
 

 Vraag vanuit PMR: Vakantierooster volgend schooljaar 23-24 staat als concept op 
de site. Is dit al goedgekeurd door de GMR? 

 
8. Actielijst   

 
Actie  Wie  Stand van zaken dd 8 maart 
Oppakken begroting onderhoudsplan voor 
beide locaties van GA De Ridder  

Directie  Hier is Albert mee bezig 

Communicatie naar ouders over 
opbrengst Fancy Fair vorig schooljaar 

Directie Nog niet gedaan 

Monitoren overdracht 
penningmeesterschap OR  

Directie  Loopt 



Inventariseren in team knelpunten in het 
kader van onderhoudsplan  

PMR Dit gaat met name om de 
toiletten, dit is onder de 
aandacht 

Bespreken toiletten vervangen 
middenbouw met facilitaire dienst  

Directie Hier is Albert mee bezig 

Speeltoestellen op het Spiek-plein 
bespreken in bouwvergadering en brief 
met leerlingen  

Gea Is gedaan. Leerkracht van groep 
5a gaat met haar groep ideeën 
uitwerken en dan hiermee naar 
de gemeente 

Rondsturen aan de MR-leden begroting 
op bestuursniveau  

Lotte  Nog niet gedaan 

Doorgeven verouderde info op website in 
GMR  

Lotte  Is gedaan 

Bespreken voorstellen leden RVT in GMR  Lotte  Is gedaan 
Vacature GMR-lid opstellen en naar Cris 
communiceren voor plaatsen op website 

Lotte  Nog niet gedaan 

Arbo bespreken binnen GMR  Lotte  Is gedaan maar onduidelijk 
antwoord, graag vervolg 

Begroting op schoolniveau agenderen om 
te bespreken met directie  

Meike Is gedaan 

Voorstel nieuwe vergaderdag anders dan 
dinsdag via datumprikker  

Cris Is gedaan 

 
 
 
Actie   Wie   
Oppakken begroting onderhoudsplan voor beide locaties 
van GA De Ridder  

Directie 

Communicatie naar ouders over opbrengst Fancy Fair vorig 
schooljaar 

Directie 

Monitoren overdracht penningmeesterschap OR  Directie 

Begroting op schoolniveau Directie  
Bespreken toiletten vervangen middenbouw met facilitaire 
dienst  

Directie  

Inventariseren in team knelpunten in het kader van 
onderhoudsplan  

PMR  

Rondsturen aan de MR-leden begroting op bestuursniveau  Lotte of Mark 
Vacature GMR-lid opstellen en naar Cris communiceren 
voor plaatsen op website 

Lotte 

Arbo bespreken binnen GMR  Lotte / Mark  
Is vakantierooster schooljaar 23-24 al vastgesteld door de 
GMR? 

Lotte / Mark 

Hoe zien we het ouderpanel voor ons? Nadenken voor 
vergadering april  

Alle MR-leden  

Vragen of er binnen het team interesse is voor deelname 
PMR 

Ellen 

Penningmeester OR uitnodigen voor eerstvolgende 
vergadering 

Meike 

Acties rondom vacature nieuw OMR lid, zie agendapunt 4 Cris 



 
9. Rondvraag / mededelingen / wvttk  

 Stukje voor de nieuwsbrief 
 
10. Sluiting  

 Volgende MR-vergadering is op dinsdag 11 april 
  
 


